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§ 5 
Ordförandeförslag avseende fågelbord  
ÖST 2023/108 
 

Beslut  
Östermalms stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på ordförandeförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I ordförandeförslaget ges förvaltningen i uppdrag att undersöka och 
verkställa i vilka parker och vilken typ av fågelbord som kan ställas 
ut på ett sådant sätt att de inte drar till sig skadedjur, samt att 
rengöra borden regelbundet för att minska risken för spridning av 
sjukdomar.  
  
Förvaltningen anser att fågelborden, som möjliggör för 
medborgarna att lämna mat åt fåglarna, är ett positivt inslag i 
parkerna under vinterhalvåret. Förvaltningen håller även med om att 
det finns risk för att borden lockar till sig skadedjur och har 
undersökt vilka andra typer av fågelbord som finns på marknaden 
idag som skulle kunna minska risken för detta. Förvaltningen har 
dock inte hittat någon annan typ som skulle kunna motverka detta 
problem. Förvaltningen anser därför att bord endast ska placeras ut i 
de större parkerna Humlegården, Tessinparken, Gustav 
Adolfsparken samt Stureparken där det rör sig mycket folk och där 
parkdriftsentreprenörens tillsyn är mer frekvent. Borden placeras ut 
på dessa platser i början på mars. Förvaltningen kommer också ta in 
fågelborden regelbundet för rengöring för att minska risken för 
spridning av sjukdomar. 
 
Handlingar i ärendet 

 ÖST 2023/108-2 Fågelbord i parkerna - Svar på 
ordförandeförslag  

 ÖST 2023/108-3 Bilaga Ordförandeförslaget 
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